

Certificate RU23/00000155

The management system of

# «Izolyator-VV» LLC; «Izolyator-AKS» LLC

77, Lenin street, Pavlovskaya Sloboda, Istra municipality, Moscow Region, Russian Federation, 143581

has been assessed and certified as meeting the requirements of  
**ISO 14001:2015**

For the following activities

Design, manufacturing and servicing of high voltage bushings and apparatus.  
Design, manufacturing and servicing of high voltage cable accessories.

This certificate is valid from 21 March 2025 until 23 August 2027 and remains valid subject to satisfactory surveillance audits.

Issue 4. Certified since 24 August 2018



Authorised by

Alexey Peretolchin

Head of Management Systems Certification  
Body

SGS Vostok Limited

51, Nakhimovsky prospect, Municipal district Cheremushki internal territory, Moscow, 117418, Russian Federation

t +7 (495) 775-44-55 - [www.sgs.ru](http://www.sgs.ru)



This document is an authentic electronic certificate for Client' business purposes use only. Printed version of the electronic certificate are permitted and will be considered as a copy. This document is issued by the Company subject to SGS General Conditions of certification services available on [Terms and Conditions](#) | SGS. Attention is drawn to the limitation of liability, indemnification and jurisdictional clauses contained therein. This document is copyright protected and any unauthorized alteration, forgery or falsification of the content or appearance of this document is unlawful.



Перевод сертификата RU23/00000155

Система менеджмента

SGS

# ООО «Изолятор-ВВ»; ООО «Изолятор-АКС»

143581, Российская Федерация, Московская область, город Истра, село Павловская  
Слобода, улица Ленина, здание 77.

была оценена и сертифицирована как отвечающая требованиям  
**ISO 14001:2015**

Для следующих видов деятельности:

Проектирование, разработка, производство и сервисное обслуживание высоковольтных вводов и аппаратов.

Проектирование, разработка, производство, комплексная поставка, сервисное обслуживание, монтаж и шеф-надзор за монтажом высоковольтной кабельной арматуры.

Настоящий сертификат действителен с 21 марта 2025 по 23 августа 2027 и действует при удовлетворительном прохождении инспекционных аудитов.

Выпуск 4. Сертифицирована с 24 августа 2018

Уполномоченное лицо  
Алексей Перетолчин  
Руководитель органа по сертификации  
систем менеджмента

АО «СЖС Восток Лимитед»

Российская Федерация, 117418, г. Москва, вн. тер. г. муниципальный округ Черемушки, Нахимовский пр-кт, д. 51

Тел. +7 (495) 775 44 55 - [www.sgs.ru](http://www.sgs.ru)



Настоящий документ является подлинным электронным сертификатом для использования только в деловых целях Клиента. Печатная версия электронного сертификата разрешена и будет рассматриваться как копия. Данный документ выдается Компании в соответствии с Общими условиями оказания услуг по сертификации SGS, доступными на странице [Terms and Conditions | SGS](#). Обращаем внимание на содержащиеся в нем положения об ограничении ответственности, возмещении убытков и юрисдикции. Настоящий документ защищен авторским правом, и любое несанкционированное изменение, подделка или фальсификация содержания или внешнего вида данного документа является незаконным.

